
 

Schriftelijke vragen conform artikel 44 Regelement van orde voor de raad van Amstelveen 2024 

Onderwerp: Schriftelijke vragen omtrent faciliteren privaat laden via zonnepanelen en kabelgoot 

 

Amstelveen, 16 mei 2025 

 

Aan het college van burgemeester en wethouders, 

Op 4 oktober 2022 heeft de VVD Amstelveen reeds schriftelijke vragen gesteld aan het college 
omtrent het tegemoetkomen aan Amstelveense inwoners die hun auto willen opladen met stroom 
uit hun zonnepanelen. We zijn inmiddels bijna 3 jaar verder en nog steeds kunnen wij onze burgers 
hierin niet faciliteren. En dat terwijl brandstofkosten hoog zijn en wij als gemeente Amstelveen op 
veel plaatsen elektrisch rijden stimuleren als onderdeel van vigerend beleid. Jarenlang heeft de 
gemeente inwoners gestimuleerd om zonnepanelen te nemen en daarom zou het hen in onze ogen 
enorm helpen om te faciliteren dat ze ook optimaal van die stroom gebruik kunnen maken. Naast de 
hoge energiekosten van de afgelopen jaren (mede door de hoge energiebelasting en 
terugleverkosten) wordt de noodzaak om de opgewekte stroom voor de auto te kunnen gebruiken 
voor onze burgers van groot belang, gezien het wegvallen van de salderingsregeling in 2027. De VVD 
Amstelveen is van mening dat het traject tussen aankondiging van de pilot en de uitrol over heel 
Amstelveen lang lijkt te duren en de inwoners gissen naar de status ervan. Vandaar dat wij de 
volgende vragen hebben aan het college: 

1. Wat is de exacte status van de ‘pilot verlengd privaat laden’ uit 2022 en de daaruit 
voortgekomen vervolgacties?  

2. Wat zijn de bevindingen van de pilot? Tegen welke obstakels loopt u aan in het realiseren 
van privaat laden in Amstelveen? Welke activiteiten heeft u in de afgelopen 3 jaar ontplooid 
om deze obstakels te overwinnen en waar heeft dat toe geleid? Welke acties heeft u gepland 
voor de toekomst? 

3. Wat is uw actieplan om dit zo snel mogelijk, doch uiterlijk voor 2027, te realiseren? Kunt u 
prioriteit geven aan dit project? 

4. Hoe vaak heeft u de afgelopen 3 jaar over de voortgang gecommuniceerd naar de inwoners 
van Amstelveen (zijnde niet slechts de pilotdeelnemers)? Kunt u de bevolking van 
Amstelveen en de gemeenteraad in het vervolg periodiek op de hoogte houden van de 
voortgang van dit belangrijke project? 

 

Met vriendelijke groeten, 

Menno van Leeuwen 

Raadslid VVD 


